
ZAPISNIK:

si sjednice Upravnog odbora Kino-kluba "žagreb” održane dne 

20.X.1964 god.

Prisutni:
tamec Milan »predsjednik u.o.
Polan .Ivan -upravnik
Jakol«; Hololač.ltt kalj an.Dopler,Pe tek. Hruškovec.
Sušac,Oreščanin i Panić.Sušac i Panić prisutni kao 

U razdobl^^ o^Lapro*le sjednice u.o. pa do danas pojavili 

su se mnogi problemi koje treba riješiti,poduzete su mnoge akcije u 

klubu koje su riješene ili su u toku rešavanja.U tom smislu postaviti 

dhevni red je nemoguće,jer bi on bio toliko opsežan da ga na ovom sas

tanku. riješiti nebi mogli.Zbog toga drug ^amec predlaže da se sastanak 

održi bez preciziranog dnevnog reda,sa kojim predlogom se članovi u.o. 

slažu.
1/Na predlog druga Peteka da se održi republički festival 

amaterskog filma još ove godine, zaključeno je da se takav festival odr

ži na dane 19-20.XII. 1964 god.Predloženo je da Kino-klub "Žagreb'*bude 

organizator.U organizacioni odbor se predlažu:Haj dler Kruno,Grlič,Petek 

Mikuljan.Hoholač,Šamec,Sušac,Panič i Hruškovac.Za žiri se predlažu: 

Vuk,Miletić,Lešič,Sudovič,Golik,Vuković i Dopler.O predlogu organizaci

je festivala potrebno je odmah obavjestiti Kino-savez Hrvatske.

2/0 radu i akcijama,te problemima kluba govori drug 

šamec:Organiziran je tečaj za djecu iz viših razreda osmogod.škole sa 

područja opčine Medveščak.U taj tečaj je uključeno oko 40 djece.Održa

va se jednom u tjednu i to svakog četvrtka prijo i poslije podne. 

Tečaj vodi drug Vujnović.Smatra se da bi druga Vujnovića na neki način 

trebalo stimulirati u vidu neke nagrade bilo u novcu bilo na koji dru

gi naćin.Drug Jakolić predlaže da se druga Vujnovića stimulira sa iz- 
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nosom od 20-25.000 Din. za cijeli tečaj,stim da se sa imenovanim pred- 

hodno sačini odgovarajući ugovor koji bi garantirao izvjestan uspjeh 

tečaja tim više što 0 njemu i nadalje ovisi financijska pomoć zainte- 

resirahih faktoba.

3/Drug^amec obavještava u.o. 0 festivalu amaterskog 

filma u Somboru /

4



-2-

Naročito ističe uspjeh druga Peteka koji je dobio nekoliko nagra

da i na taj način opet zastupao renome kluba čiji je on član.

4/Za festival u Ljubljanu poslano je 26 filmova.Proći- 

tani su naslovi filmova,a o njima je predhodno razgovarala komisija 

za film.
5/Upravni odbor je informiran o danima kad je klub otvo

ren i šta se i u te dane radi.Klub je obavezno otvoren za sve članove 

i po njima uvedene goste utorkom,četvrtom i petkom,stim da je četvrtak 

pravi klubski dan sa prikazivanjem filmova.U diskusiji je predloženo 

da u t o r a k bude dan za starije članove kluba kada se mogu prika

zivati njihovi filmovi i obiteljski filmovi.Predlaže se da četvrtkom 

nakon prikazivanja ftilmova bude po istima diskusija koja treba da ima 

spontani karakter.

6/Upravni odbor je informiran da u klubu radu omladinski 

tečaj koji nema obilježje tečaja o kojima je bilo riječi ranije.Ovaj 

tečaj je u stvari predtečaj za koji klub nije obavezan izdavati nika- 

kove diplome.Taj tečaj ima tedencu okupljanja omladdnd.

7/Članovi u.o. su obavješteni da "Filmoteka 16” ima u svo

joj organizaciji pi*i kazivanje filmova kinoteke sa predavačima.Zaklju

čeno je da naš klub pokuša preko filmoteke dobiti spomenute filmove 

svakog drugog četvrtka,ali bez predavača.Taj zaključak treba da prove

du drug Polan i šamee.

8/Tečaj za amatere je počeo sa radom pa se predlaže da isti 

vodi pored druga Šameca još jedno ilindva lica kako bi tečaj imao izves- 

no osvježenje.Điskusijom je zaključeno da to nije potrebno,već da i na

dalje tečaj vodi drug Šamee•

9/ Gradski odbor narodne tehnike je predložio da u naše 

klubske prostorije primimo privremeno ”agrotehničare” koji če korište

nje prostorija nama platiti.0 uslovima korištenja prostorija ovlašćuje 

se drug Šamee da vodi razgovore sa agrotehničarima i da iste privede 

do kraja stim da uvijek ima u vidu naše interese.

10/ Na diskusiju ^e stavljaj pismeni prijedlog druga Pa- 

nića za snimanje filma za ”Lađo’’.Nadon duge diskusije utvrdjeno je da 
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prijedlog nije koncizan,da ima mnogo detalja koji idu na štetu kluba i 

da se na osnovu takovog prijedloga nemože razgovarati o realizaciji fil- 

ma.Prelioženo je da da se izradi novi prijedlog koji bi zaštitio naše 

interese,>Drug Jakolić se obavezao da će u najskorije vrijeme Izraditi 

takav prijedlog.

11/ Drug Jakolić predlaže snimanje reklamnih filmova i o tome 

iznaša neka detalje.Izmedju ostalog navodi da bi on sam pisao scenarije. 

Budući je to priličan posao,a osim toga je potrebno obilaziti mnoga po

duzeća i nuditi im konkretne ideje za snimanje reklamnih filmova,predlo

ženo je da se u taj posao zajedno sa drugom Jakolićen uključi drug golan

12/ Drug Hoholać iznaša problem uredjenja klubskih prostori

ja osobito dvoranu i prostor ispred buffeta.Osim toga u tom poslu potre

bno je premjestiti vješalice za kapute,jer sadašnja vješalica je previše 

blizu vratiju pa prijeti da nešto nestane.Stog razloga je potrebno da se 

vješalica premjesti »Kadulje je potreno urediti prostoriju za smještaj 

tehnike i za kancelariju,kako bi postojeću osposobili za društvenu pro

storiju. Budući u gornjim prostorijama nema peći za lože nje, predlaže se 

nabavka tri električne peći t.j. grijalice.

Upravni odbor se slaže da se uz neobično racionalno korištenje sredstva 

urede prostorije kako je predloženo i da se nabave grijalice.

Sastanak završen u 23 sata.


